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Protokół nr 10/2025                                                                                                                         

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w opolskim Ratuszu w sali 

nr 203 i trwało od godz. 900 do godz. 1004.  

Posiedzeniu przewodniczył radny Tomasz Kaliszan - przewodniczący Komisji.  

         W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji (radni: Tobiasz Gajda, Małgorzata 

Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna Łuczkiewicz, Michał Nowak). 

Listę obecności członków Komisji oraz gości załącza się do protokołu.  

Przewodniczący obrad przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 9/2025 Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Rady Miasta 

Opola z posiedzenia w dniu 26 maja 2025 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.11.2025 na działanie Prezydenta Miasta 

Opola (radny Michał Nowak).  

3. Rozpatrzenie zasadności petycji nr OR-I.152.4.2025 w sprawie zmiany przeznaczenia 

działek z terenów rekreacji i zieleni na tereny mieszkalne (radna Lilianna 

Łuczkiewicz). 

4. Rozpatrzenie zasadności petycji nr OR-I.152.5.2025 w sprawie zapobieżenia 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów (radny Tomasz 

Kaliszan).  

5. Rozpatrzenie zasadności petycji nr OR-I.152.6.2025 w sprawie udzielenia informacji 

publicznej dotyczącej stosunku Prezydenta Miasta Opola do przyjęcia imigrantów 

i utworzenia Centrum Integracji Cudzoziemców na terenie miasta Opola (radny 

Tobiasz Gajda).  

6. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.14.2025 na dyrektora Miejskiego 

Zarządu Dróg w Opolu (radna Małgorzata Jarosz-Basztabin).  

7. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.15.2025 na działanie Prezydenta Miasta 

Opola (radny Tomasz Kaliszan).  

8. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła protokół nr 9/2025 z posiedzenia w dniu 

26 maja 2025 r. w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 5 radnych (radni: Tobiasz Gajda, 

Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna Łuczkiewicz). 

 

 Ze względu na nieobecność na sali radnego Michała Nowaka rozpatrującego skargę 

nr OR-I.1510.11.2025 na działanie Prezydenta Miasta Opola, przewodniczący Komisji Skarg, 
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Wniosków i Petycji zmienił porządek obrad i jako pierwsza została rozpatrzona petycja 

nr OR-I.152.4.2025 w sprawie zmiany przeznaczenia działek z terenów rekreacji i zieleni na 

tereny mieszkalne. 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:  

 

Radna Lilianna Łuczkiewicz przedstawiła swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia 

petycji nr OR-I.152.4.2025 w sprawie zmiany przeznaczenia działek z terenów rekreacji 

i zieleni na tereny mieszkalne. 

 

Nie było pytań do omawianej petycji. 

 

W dyskusji nad omawianym tematem głos zabrali Aneta Werner-Wilk – naczelnik 

Biura Urbanistycznego oraz radny Tomasz Kaliszan. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu petycji nr OR-I.152.4.2025 zgadza się ze stanowiskiem 

radnej rozpatrującej petycję i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za nieuzasadnioną. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak). 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

 

Radny Michał Nowak przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr OR-I.1510.11.2025 na działanie Prezydenta Miasta Opola dot. niewykonania wyroku NSA 

przy sporządzaniu projektu planu ogólnego. 

 

Nie było pytań do omawianej skargi. 

 

W dyskusji nad omawianym tematem głos zabrali: radny Tomasz Kaliszan, radny 

Michał Nowak, Aneta Werner-Wilk – naczelnik Biura Urbanistycznego, Grzegorz Marcjasz – 

sekretarz Miasta Opola, radna Lilianna Łuczkiewicz, Maciej Wujec – zastępca Prezydenta 

Miasta Opola. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.11.2025 zgadza się ze stanowiskiem 
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radnego rozpatrującego skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za 

nieuzasadnioną. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak). 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:  

 

Radny Tomasz Kaliszan przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia petycji 

nr OR-I.152.5.2025 w sprawie zapobieżenia tworzenia na terenie gminy ośrodków dla 

nielegalnych imigrantów. 

 

Pytania do omawianej petycji zgłosił radny Michał Nowak.  

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielili Grzegorz Marcjasz – sekretarz Miasta Opola 

oraz radny Tomasz Kaliszan. 

 

Nie było dyskusji nad omawianym tematem.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu petycji nr OR-I.152.5.2025 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego petycję i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie się jako 

niewłaściwej do rozpatrzenia i przekazanie petycji do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji oraz Urzędu do Spraw Cudzoziemców. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu większością głosów 5 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz), przy 1 głosie wstrzymującym (radny Michał Nowak) i przy braku głosów 

przeciwnych. 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 
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Do punktu 5. porządku obrad:  

 

Radny Tobiasz Gajda przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia petycji 

nr OR-I.152.6.2025 w sprawie udzielenia informacji publicznej dotyczącej stosunku 

Prezydenta Miasta Opola do przyjęcia imigrantów i utworzenia Centrum Integracji 

Cudzoziemców na terenie miasta Opola. 

 

Nie było pytań do omawianej petycji, nie było również dyskusji nad omawianym 

tematem.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu petycji nr OR-I.152.6.2025 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego petycję i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie się jako 

niewłaściwej do rozpatrzenia i przekazanie petycji do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji oraz Urzędu do Spraw Cudzoziemców. 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu większością głosów 5 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz), przy 1 głosie wstrzymującym (radny Michał Nowak) i przy braku głosów 

przeciwnych. 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:  

 

Radna Małgorzata Jarosz-Basztabin przedstawiła swoje stanowisko w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr OR-I.1510.14.2025 na dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu 

dot. bezpieczeństwa pieszych. 

 

Nie było pytań do omawianej skargi, nie było również dyskusji nad omawianym 

tematem.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.14.2025 zgadza się ze stanowiskiem 

radnej rozpatrującej skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za nieuzasadnioną. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak). 
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Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

 

Radny Tomasz Kaliszan przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr OR-I.1510.15.2025 na działanie Prezydenta Miasta Opola dot. nienależytego wykonywania 

obowiązków przez pracowników Wydziału Architektury i Budownictwa Urzędu Miasta 

Opola. 

 

Nie było pytań do omawianej skargi, nie było również dyskusji nad omawianym 

tematem.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

24 czerwca 2025 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.15.2025 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie się jako niewłaściwej 

do rozpatrzenia i przekazanie skargi do Prezydenta Miasta Opola. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak). 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 8. porządku obrad:  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że z Kuratorium Oświaty w Opolu wpłynęło 

zawiadomienie o rozpatrzeniu przekazanej przez Radę Miasta Opola skargi nr OR-

I.1510.8.2025 na dyrektora Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących 

im. K. Gzowskiego w Opolu, która była rozpatrywana na posiedzeniu w maju br.  

 

Tym samym porządek obrad został wyczerpany i przewodniczący obrad zamknął 

posiedzenie. 

 

 

   Przewodniczący Komisji  

                                                                                                                 

  Radny Tomasz Kaliszan 

Protokołowała:  

Elżbieta Pawlicka 


